



YELLOW BALL FORMAT 黃球

Level 1 一級

Exercises (1 successful attempt from 3 attempts on each exercise for a pass – play all 3 attempts)
練習（每個習題作 3 次嘗試，最少有 1 次成功完成方為合格。）

- Starting with the white ball in the 'D' and the colours one ball's width into the table from each of the pockets, pot the colours in the correct order;
 白波放在“D”的位置並且開波，而 6 隻顏色波各放在袋口約 1 隻波的距離位置；然後以正確次序將顏色波順序打入袋。
- Place the cue ball half way between the blue ball spot and the side cushion. Pot the blue straight from it spot using top spin, stun and screw back (either side).
 放母球在藍波點和側枱邊之間約一半位置，分別使用跟進球擊法、定球擊法及縮球擊法，直接將藍波打入袋（白波放在任何一邊都可以）。
- 15 reds line up - attempt to pot any 3 balls consecutively. Cue ball in hand for the first shot;
 15 隻紅波以一直線排列，嘗試將任何 3 隻波連續打入袋。第一次擊球需母球在手。
- Place the cue ball on the brown spot. Play the cue ball down the table, bouncing off the top cushion to finish between the pink spot and the top cushion;
 放母球在啡波點，打出母球及撞擊頂部枱邊，並停留在粉紅波點和頂部枱邊之間位置。
- Put a red approx. one ball's width from the four corner pockets for a pot that is just off straight. Pot the reds with the short rest with the cue ball on the blue spot. Pot 3 from 4 for a successful attempt.
 放紅波在 4 個角袋約 1 隻波的距離位置，母球放在藍波點，使用短輔助桿將紅波打入 4 個角袋。（打 4 球入 3 球定為 1 次成功嘗試。）

